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OSNO\N'IA STOTA,,LJUDEVIT GAJ"
KRAPINA

ZAPISNIK
Sa 2. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <Ljudevit Gaj> Krapina odrLane 21.

04.2021. s podetkom u 18,00 sati u Matidnoj Skoli u Krapini.

Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Dragica BeloSevi6, Helena Hudi,
Vlatka MatejaS, IvanZubi( Jasna Sutlovid Pogadi6, Katarina Posilovii i Zeljkica Smrekar.

Uz dlanove Skolskog odbora sjednici su nazodne ravnateljica 5ko1e Vlatka DruZinec i tajnica
Nevenka Krsnik
Izodni:

Predsjednica Skolskog odbora otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da su

na sjednici nazodni svi dlanovi pa Skolski odbor moZe donositi pravovaljane odluke.

Za dana5nju sjednicu predloZen je i usvojen slijedeii

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika sa 1. (konstituirajuie) sjednice Skolskog odbora;
2. Izvje5de ravnateljice o radu Skole u razdoblju od 1. do 2. sjednice Skolskog odbora;

3. ObiljeZavanie Dana Skole;
4. Pitanja i prijedlozi;

Ad.l.) Na zapisnik sa 1. sjednice Skolskog odbora nije bilo primjedbi i isti je jednoglasno usvoj6n.

Ad.2.) Ravnateljica je podnijela izvje5de o radu Skole u razdoblju od 1. do 2. sjednice

Skolskog odbora.
Nastava se do 29.3. (poslijepodne) odvijala prema A modelu, nastava u 5ko1i. 29.3.

poslijepodne do 1.4. presli smo na C model nastave (online) u matidnoj Skoli. Naime, od 5

spremadica, 4 su bile na bolovanju, njih 3 covid pozitivne, od kojih je jedna preminula.

Spremadice su nam iznimno valne, pogotovo u ovom periodu kada je potrebna detaljna i
kontinuirana dezinfekcija prostora. Nismo bili u mogu6nosti zaposliti zamjene jer gospode

koje smo kontaktirali nisu bile zainteresirane. Tijekom proljetnih praznika zaposlili smo dvije
gospode na zamjenu kako bismo mogli pripremiti Skolu za nastavu. Ove spremadice i dalje
iade buauei da je jedna spremadica i dalje na bolovanju. U PS Lepajci je takoder kuharica bila
covid pozitivnatijekom proljetnih praznika. U centralnoj i podrudnoj Skoli provedena se

temeljita dezinfekcija povrSina od strane ovla5tene firme.
Nakon proljetnog odmora nastava se za sve udenike odvija prema A modelu. Jedan razred je u
samoizolaciji, 4. razred u PS Lepajci zbog3 covid pozitivna udenika.

Dvije djelatnice su otvorile dulje bolovanje uslijed komplikacija u trudno6i. Uditeljicu Petru

Vrhovec Pand1amijenja Tina Cavar, uditeljica RN s pojadanim njemadkim, a uditeljicu Sonju

Jurman uditeljica Ivana Grbec, magistra slikarstva s pedago5kim kompetencijama. S

porodiljinog dopusta se vratila uditeljica biologije Marija Markovina. Uditeljica Mirjana



Klobudar je na duljem bolovanju, zamjene su organizirane- uglavnom strudne. U oZujku je
jedna uditeljica bila covid pozitivna, a u travnju jedna u samoizolaciji.
Napravljeni su uvidi u pedago5ku dokumentaciju. Detaljno su pregledani dnevnici i imenici,
evidentirani su propusti, koje su uditelji otklonili. Bilje5ke o uvidu su ispravljene, ali sam
spremila podetnu bilj eSku.
Proveden je i uvid Strudnog povjerenstvazanapredovanje u rad uditeljice Dragice Sakovi6.
Uditeljica je uspjeSno odradila online nastavu, komentari su bili konstruktivni i odekujemo
potvrdu zvanja - uditelj ica j e savjetnik.
Napravljeni su uvidi u nastavu 5 uditelja. Svi uditelji su dobro odradili sat, udenici su

pozitivno reagirali. S uvidima nastavljamo po zavr5etku ovog tjedna u kojem obiljeZavamo
Dan Skole.
Odr1ana su Zupanijska natjecanja, imamo i plasmane na drZavnu razinu natjecanja i to: Marta
Znidailpod mentorstvom Marije Klasid na drZavnu smotru Lidrano, Luka Hr5ak i Petra
Znidari(, pod mentorstvom Miljenke pr5ak na dr?avno natjecanje iz geografrle, Petra Znidaril
pod mentorstvom Andreje Klasi6 na drZavno natjecanje iz hrvatskog jezika, a Ena Pavi6 pod
mentorstvom uditeljice Mirjane Klobudar nadrZavno natjecanje iz njemadkog jezika.
Prisustvovala sam strudnom usavr5avanju u organizaciji Foruma za slobodu odgoja:
Akademiji zaravnatelj
Od radova koje smo obavili neposredno ili tijekom proljetnog odmora udenika: u PS DS
postavljen je kvalitetan laminat u dvije male udionice na katt. Zbogpuknu6a cijevi u Skoli i
procjenu troSkova, napravljen je novi vod.
Postavljen je motor zaautomatsko otvaranje ograde kraj centralne Skole, ali 6emo podeti s

kori5tenje dok se otvori mostii prema Pekomu kako bi roditelji mogli sigurno ostaviti djecu.

Ovi radovi podrazumijevali su iskop, postavljanje elektridnih instalacija i postavljanje motora.
JoS nam je ostalo da sanirati dijelove asfalta i zelene povr5ine.
Od22. oZujka do 1. travnj a2021. proveden je postupak utvrdivanja psihofizidkog stanja radi
upisa u prvr razred osnovne Skole. Prema popisu djece dorasle za upis je ukupno 65 udenika
(na popisu j e 67 alijedan udenik je udenik s tesko6amaiz attistidnog spektra, a drugi s

vi5estrukim te5ko6ama). Prema upisnom podrudju: u centralnu Skolu 47, uLepajce 9, a u
Semnicu 9. S obzirom na spoznaje koje imamo, realno odekujemo:40-42 udenika zaKrapinu,
6 za PSDS i 7 zaPSL. Znate i sami da ovo nisu konadni brojevi. Broj udenika ie se pri upisu
mijenjati, s obzirom da je nekoliko roditelja najavilo preseljenje djece u drugu Skolu
(Durmanec, August Cesarec, Radoboj, Zadretle, Donju Stubicu), isto tako odgode- predloZeno
je od strane strudne sluZbe 1 1 odgoda, od kojih neke nisu izgledne jer ovise o konadnoj odluci
Skolskog povjerenstva i roditelja. Znarro isto tako da 6emo imati odredeni broj zamolbi za

upis s drugih upisnih podrudja.

-Gda. Dragica Belo5evi6 navodi da treba voditi raduna da se zamolbe zaupis djece s drugih
upisnih podrudja na vrijeme rije5e na Uditeljskom vije6e i da se roditelji o tome obavijeste
tijekom lipnja. Isto tako do kraja lipnja trebalo bi provesti podjelu udenika prvih i petih
razredapo razrednim odjelima i o tome informirati udenike i roditelje.

3.) U vezi obiljeZavanj aDana5kole predsjednica Skohkog odbora, gda. Dragica Belo5evii
postavlja pitanje za5to na otvorenje izlolbe nisu pozvali dlanovi Skolskog odbora. Bilo je
pozvano samo nekoliko uzvanika. Takoder smatra da se s pripremama za obiljeZavanje 1 10.

godi5njice trebalo podeti bar 1 godinu ranije.

-Gospodin lvanZubi(, navodi da je ravnateljica ispravno postupila. Zbog epidemioloSke
situacije nije vrijeme za druZenje i okupljanje ve6eg broja ljudi. Smatra da nije lijepo da se

zbog toga upuduje kritika ravnateljici. Na ravnateljici je da odludi kada 6e i koga pozvati



-Ravnateljica iznosi da se s pripremam aza obiliei,avanje 110. godisnjice podelo

podetkom Skolske godine , ii-i da smo iliti rrp,"i da moramJ phniiati 2vaiianle' uZivo i

online. u podetku smo se nadali kako 6e situacija s coronom popustiti i da 6emo mo6i

napraviti obiljeZavanje kakvo 9vakv1 
oai"tiiii'usluZuje' NaZalost' to se nije dogodilo' tako

dasmoudrugompolugodi5tuintenzivnoplaniralive6inusvojihaktivnostiuformatukoji
mozemo postaviti rru rrir"zn stranicu. P"of,r.;"two za proslavu i obiljeZavanje dana Skole

odrZalo je2radraruri*tu, akontinuir*o t*o komunicirali preko Teamsa' U realizaciji

aktivnosti, uz koordinatora bili sg i a*gi-ruirrt"r.rir*i uditelji i naravno informatidari'

Defektologinja, Aleks*aru Podsedki oimislila je aktivnost ptd nazivom: "Na5i 
interesi'

hobiji i talenti., gdjesu udenici u obliku kratkitr-vid eaprezeitirali u demu su dobri. Uditeliica

informatike, Ivana g;elrie osmislila je tirt""f"" Setnju 5kolom, kratki fi1m o ikoli kroz koji

gledatelje vodi sam LjudevitGaj- Udite-lji;;d;tit" Barlovi6 s udenicima iz PS Lepajci

izradivala je kajkavski rjednik- Kr. Ptkl";;[n ru.;t', skupljali su kajkavske rijedi' a i svi

uditelji su se mogli ut<tjuOiti. Uditeljica Branka Leljak napravila je informativni letak o Skoli'

Uditeljica Jasna Leljak je s udenicimr;;ij;k. skupine iuz pomod drugih uditelja napravila

Skolski tist NajGaj. List je nakon ".k";';;;;;;ip'iu.'",od 
zbt+'' pokrenut za o'trobljetnicu'

Kako su udenici tijekom godine zaistap";; ;dili, u okviru svog razrednog odjela kao

maliranedHi projekti ili projektni ,udiJr,'iiitit3it' Sonjl Jurman ji postavila izloZbu djedjih

radova. Uz djedje razliditi kreativne ,uaoui,i,tizili smo i radove nase naZalost preminule

spremadice, gospode Durde Zaplatil'
Juder smo imali otvorenje, na kojem su prisustvovali.gradonadelnik, zupnik i ravnateljica

Skole Augusta Cesarca te uditelji u tr. i-ttfua" s epiiemiolo5kim mjerama' A danas nakon

,j.Jrri..,ite vi kao dlanovi Skoiskog odbora pozvani naizloLbr,

Tijekom ovog cijelog tjedna udenici e. 
" 

ptrr.it:i $iJelj1u centralnoj Skoli posjetitiizloLbu' a

za udenike podrudne skole osigurari smo iiJ"*ri-t" izro*betako da i oni mogu vidjeti' Isto

tako, sve ove materijale koji ,r, nuprurlpni, postavili smo na web stranicu skole' a uditelji'de

ih tijekom tjedna integrirati u nastavu'

Ad.4.) Ravnateljica iznosi da je u 7, arazredtlna nastavi tjelesne i zdravstvene kulture doslo

do stanovitih problema u odnosul.an. rJ.nice i uditelja. 
-provedeni 

su razgovori s uditeljem,

roditeljima i udenicima.

Ravnateliicu pr.OiuZ. du ,. ,rupru, iizmjenau zaduZenju.uditelja TZK'ana nadin da nastavu u

7. arealizira gtla A. Poljak, a uditelj J;ljrk pteuzima njezina2 sata izvannastavnih

$Lli,ti.olskog odbora suglasni su s prijedlogom ravnaterjice u vezi izmjene zaduzenja

:3f13*rica Belosevi6 postavlja pitanje zasto se je dekalo 7 danaza donosenje izmjena u

zadui,enju uditelja.
-Ravnateljica - svaki dan se nesto rjesavalo po tom.pitanju (razgovor s uditeljem' razgovor s

roditeljima ,razgoyors udenicim u,rurgoi-i, s uditeljimu Lko 
'u^i"ne 

zadtfienlai slidno)'
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